

关于 2024 年劳动节期间夜盘交易时间提示 的通知

郑商函〔2024〕208 号

各会员单位：

根据《关于 2024 年部分节假日休市安排的通知》（郑商函〔2023〕1048 号）有关规定，现对 2024 年劳动节期间夜盘交易时间提示如下：

4 月 30 日（星期二）当晚不进行夜盘交易。5 月 6 日（星期一）8:55-9:00 为所有期货、期权合约的集合竞价时间，当晚恢复夜盘交易。

请各会员单位及时转告投资者，做好夜盘交易时间安排的提示工作。

特此通知。

郑州商品交易所

2024 年 4 月 24 日

Notice on Night Trading Session during 2024 Labor Day

To all members:

According to *Notice on Trading Schedule during National Holidays for Year 2024*, Zhengzhou Commodity Exchange hereby clarifies the night trading session arrangement during 2024 Labor Day as follows:

No night trading session will be carried out on the night of April 30, 2024 (Tuesday). The night trading session will be resumed on the night of May 6, 2024 (Monday). The call auction session for all contracts on May 6, 2024 (Monday) is from 08:55 a.m. to 09:00 a.m.

All members are requested to remind clients of the night trading session arrangement in time.

Zhengzhou Commodity Exchange

April 24, 2024

Disclaimer: This English version may be used for reference only. If there is any discrepancy between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.